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Tunnetko jo selkokirjan?



Mikä on selkokirja?

Selkokirja on kirja, jonka tarina

on kerrottu helpoilla sanoilla

ja helpolla kieliopilla.

Selkokirjan tarina on lyhyempi kuin

tavallisen kirjan tarina.



Selkokirjan sivu näyttää erilaiselta kuin 
tavallisen kirjan sivu.

Kuva: Hannula, Tuija (2018) Toppatakin alla on 
sydän. Reuna Kustantamo Oy. 



Selkokirjoissa on myös kuvia.

Kuva: Yösyöttö, Hietamies, Eve (2010). Otava. Selkomukautus 
Männikkölahti, Hanna (2019). Avain. Kuvitus Ina Majaniemi 



Selkotunnus

Tämä on selkotunnus.

Se kertoo,

että kirja on selkokirja.



Lukeminen on kiva!

Kun luet kirjoja

- opit uusia sanoja

- saat uutta tietoa

- tutustut erilaisiin tarinoihin. 



Somalialainen Kalilah kertoo, 
miksi hän lukee kirjoja.

”Opin uusia asioita, kun luen kirjoja.

Minusta kannattaa lukea.

Lukeminen kehittää ihmisen kykyä ajatella.

Jos haluaa opiskella jotakin kieltä,

kannattaa lukea sillä kielellä kirjoitettua kirjallisuutta.

Luen paljon suomeksi sen vuoksi, että oppisin kieltä.”

Tekstilainaus: Kalilah (2019) Mustikkapiirakkaa 
Kekkosen kanssa, teoksessa (toim.)Tiina 
Valkendorff, Tiina, Ruutiainen, Päivi & 
Louhensalo, Anna, Odotan aurinkoa. 
Selkokielisiä tarinoita Suomeen tutustumisesta.



Tässä on kirjoja, jotka kertovat Suomesta.



Nämä kirjat kertovat Suomen historiasta.



Nämä kirjat ovat tietokirjoja.



Näissä kirjoissa on lyhyitä tarinoita.



Nämä kirjat ovat dekkareita.



Näissä kirjoissa on hauskoja tarinoita.



Nämä kirjat ovat romaaneja.



Näissä kirjoissa on runoja.



Tunnetko Kimi Räikkösen?

Kuva: Tuntematon Kimi Räikkönen, Hotakainen, Kari (2018). 
Siltala. Selkomukautus Männikkölahti, Hanna (2019). Avain.



Voit lainata selkokirjoja kirjastosta.

Onko sinulla jo kirjastokortti?



Lukemattomat mahdollisuudet 


